
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for grøn trepart

Dato: 17. december 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 18
Forslag til folketingsbeslutning om at give kommunerne bemyndigelse til ud fra en hel
hedsvurdering at kunne afslå ansøgninger om udvidelse af husdyrproduktion.
Af Søren Egge Rasmussen (EL) m.fl.

Spørgsmål 4
Er ministeren enig i, at et produktionsanlæg med en årsproduktion på mere end 12.000 
slagtesvin må betragtes som industri? Der henvises til, at svinebedrifter med mere end 
350 dyreenheder er omfattet af EU’s Industrial Emissions Directive (IED).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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